

干洗店用一次性裙装衣架 (NOTCHED HANGER)

产品名称	干洗店用一次性裙装衣架 (NOTCHED HANGER)
公司名称	绍兴众宝金属制品有限公司
价格	.00/个
规格参数	产品类别:衣架/衣夹 品牌:OEM 材质:铁
公司地址	绍兴经济开发区天姥路4号
联系电话	0575-88362317

产品详情

产品类别	衣架/衣夹	品牌	OEM
材质	铁	适用范围	女裙
产地	绍兴	规格	16英寸
型号	1.8mm~2.2mm	可否折叠	不可
箱装数量	500个		

我司是一家专业生产供洗衣工厂和洗衣店使用的一次性金属衣架的企业，所产金属衣架规格齐全，品种繁多，金属衣架大小有7"、13"、14"、16"、18"、20"等，金属衣架线径在1.9mm~3mm，金属丝表面经喷塑或烤漆处理，金属衣架种类包括套装衣架，衫衣架，裙衫衣架，裤架，包纸衣架，被单衣架，窗帘布料衣架，特种衣架，工业流水线衣架等等。公司同时配套提供与金属衣架同时使用的纸片，纸衬，纸套，纸肩等纸制品。我司生产的金属衣架主要出口欧美等国际市场，同时也服务于国内日益壮大的洗衣行业。公司的金属衣架年生产能力达1.5亿件以上，且品质可靠，价格合理，交货及时，服务周全，欢迎国内外客户光顾。

电话：0575-88328885, 88361445, 88361755 传真：0575-88362117 手机：13867501126 联系人：钱先生
e-mail：web@zbhanger.com 地址：浙江省绍兴市经济开发区天姥路4号

shaoxing zhongbao metal manufactured limited company has been established in 1999, which has already had 11 years of production practice and experience. it is located in shaoxing, zhejiang province, china. the position enjoys the convenient transportation access. we are a manufacturer mainly specializing in the research, development and production of non-returnable metal wire hangers. untill now, our company has produced countless metal wire hangers, all of which have been exported to north america, south america, eastern europe, western europe and some

other countries. normally, our goods have two standard specifications: 16" and 18"; and the metal wire's diameter is between 1.8mm~3mm for clients' choice. meanwhile, we can amend the length and specification at the customers' request. all of our products comply with international quality standards and are warmly appreciated in various of different markets throughout the world.

tel : 0575-88328885, 88361445, 88361755 fax : 0575-88362117 mob : 13867501126 e-mail : web@zbhanger.com add : no.4, tianmu road, economic development, shao xing